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Nehéz volt a tavalyi év egész közösségünknek, benne Magyarkanizsa községnek, azon belül pedig Magyarkanizsa helyi közösségének 
is. A helyi közösség ennek ellenére igyekezett eleget tenni a várakozásoknak, már amennyire saját anyagi források híján ezt megtehette 
– voltak az első gondolatai Lackó Róbertnek, a helyi közösség tanácsa elnökének a hétfőn délelőtt megtartott évértékelő beszélgetésen. 

– Helyi járulék híján helyi közösségünk kizárólag a községi önkormányzattól kapott anyagi eszközökkel gazdálkodhatott, amelyeket az 
alapvető feladatok elvégzésére használt fel. Egyféle lakossági szervízként igyekezett hozzátenni valamit a település és környezete fejlesz-
téséhez. Elsősorban azoknak a problémáknak az elhárítására fókuszáltunk, amelyek év közben jelentkeztek, gondolok itt a járdák és utak 
javítására, a sajnálatos, de minket sem elkerülő viharok illetve tűzesetek okozta károkra. A lakossági bejelentések alapján igyekeztünk oda-
hatni úgy az önkormányzatra, mint a Komunalac Kommunális Szolgáltató Közvállalatra, de például a DTD Vízgazdálkodási Vállalatra is, 
hogy kérésünknek eleget téve a komolyabb problémák mielőbb megoldódjanak. Az utóbbi céggel folytatott több éves  jó kapcsolatunknak 
köszönhetően tavaly a Magyarkanizsa körüli csatornákat is sikerült megtisztíttatnunk, ami sokat jelent a mezőgazdasági termelők szem-
pontjából – mondta az elnök.

– A polgárok számtalan kérelemmel fordultak a helyi közösséghez a tavalyi esztendőben is. 
– A legtöbb gond ma is a még nem kiaszfaltozott utcákban keletkezik, a polgárok az ottani állapotok, a nem megfelelő vízelvezetés 

vagy éppen a járdasüllyedések miatt panaszkodnak leginkább. Ezen felül gólyafészkek áthelyezésével is foglalkoznunk kellett, de felszá-
moltunk néhány kisebb illegális szemétlerakót is. 

– Magyarkanizsa helyi közössége tavaly jelesre vizsgázott rendezvényszervezésből. Elég ha csak a vásárt említjük meg. 
– Nem csak a vásárról beszélhetünk ez esetben, de mindenképpen a valamikor nagy hagyományokkal bíró, rendkívül népszerű jószág- 

és kirakodóvásár az, amit kimondott sikertörténetként könyvelhetünk el, hiszen szinte a sírból hoztuk vissza és tettük újra tömegessé, nép-
szerűvé és kedveltté a vásárunkat. Maga a vásár mellett a felújított vásártér a Kanizsa Fesztnek is helyet adott, de helyi közösségünk más 
jeles rendezvények szervezéséből is kivette részét, mint amilyen például a Kukoricafesztivál. Ezenkívül jótékonységi akciókat is szerveztünk 
a tavalyi év folyamán, és részesei voltunk az újévi halászléosztásnak is. Igyekeztünk ott lenni mindenhol, ahol a polgároknak igényük, 
szükségük volt ránk. 

– A helyi járulékra nagy szüksége lenne a helyi közösségnek, hogy azokat a munkálatokat, amelyek a hatáskörébe tartoznak nagyobb 
volumenben is fel tudja vállalni, a járulék bevezetése azonban még várat magára. 

– Tervezzük ugyan a helyi járulék bevezetését, de az óriási munka, hiszen Magyarkanizsán a község településeihez képest sokkal nagyobb 
tömegeket kellene megmozgatnunk és olyan programot kidolgoznunk, amely indokolttá tenné a helyi járulék megfi zettetését. Indokolt az 
már most is, amit azonban meg kellene értetnünk városunk lakóival. Attól függetlenül, hogy városrendezési szempontból Magyarkanizsa 
jól áll a környező községekhez képest, lenne még bőven tennivaló, amihez szükség lenne a helyi járulék eszközeire is, mert a polgárok ké-
réseinek máskülönben csak részben vagy alig tudunk eleget tenni, márpedig a kérések folyamatosan érkeznek – nyilatkozta Lackó Róbert. 

Magyarkanizsa helyi közössége idei terveiről Lackó Róbert elmondta, hogy azok javaslatok formájában fogalmazódtak meg, amelyeket 
prioritások szerint az önkormányzat felé továbbítottak. Ezek között két utca aszfaltozása kiemelt beruházásként került az idei költségve-
tésbe. Egyik a Líkai (Lička) utca a nagytemető mellett, a másik pedig a Liget-sor illetve a Fürdő-sor (Zeleni venac és Banjski venac). A 
tanácselnök bízik benne, hogy a piac melletti Hunyadi János (Sibinjanin Janka) utca felújítására is mihamarabb sor kerülhet. 

A helyi közösség az idei évtől a korábbinál aktívabb szerepet vállal a turisztikai fejlesztésekben, amelyek között a strand kiemelt he-
lyet foglal el. Ennek egyik színfoltja lehet az, hogy tervei szerint a nagy rendezvénysátrat a nyáron a strandon állítja fel, amelyben nagy 
kivetítőn keresztül a focikedvelők végigkísérhetik az oroszországi Labdarúgó-világbajnokság eseményeit, így még a Tisza-parton sem 
maradnak le egy mérkőzésről sem. 
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A vásár beváltotta a hozzá fűzött reményeket
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